
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 

 
Datum: 19/01 
 

Aan de voorzitter van de raad 
 

Namen en fracties steller(s) van de vragen:  

Marko Ruijtenberg en Menno Duk (GroenLinks) 
 

Onderwerp: Doelen uit duurzaamheidsvisie nu college aangeeft geen mogelijkheid voor windenergie in 
Lansingerland te zien 
 
 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 

1. In de duurzaamheidsvisie is de doelstelling: “25% van ons elektriciteitsverbruik wordt binnen 
de gemeente opgewekt en 75% wordt buiten de gemeentegrenzen duurzaam opgewekt” 
Verder staat er “Om de doelstelling van 25% duurzame elektriciteit op te wekken binnen onze 
gemeente te behalen, is het nodig om naast zonnepanelen op daken ook gebruik te maken 
van een mix van windenergie en zonnevelden. Hierbij staat de benodigde opwek gelijk aan 
ongeveer 14 windturbines van 3 MW of circa 100 tot 140 hectare zonnevelden.” Is dit doel nog 
haalbaar nu het college aangeeft dat er geen windenergie opgewekt kan worden binnen 
Lansingerland?  

2. Wordt er al gezocht naar de 100 tot 140 hectare aan ruimte voor de zonneweiden?  
3. Welke doelstellingen die in de duurzaamheidsvisie staan voor de jaren tot en met 2023 zijn 

NIET of GEDEELTELIJK tijdig behaald? Hoe en wanneer gaat het college ervoor zorgen  dat 
deze wel behaald worden als deze nog niet volledig zijn behaald?   

4. Zijn er doelstellingen, die in de duurzaamheidsvisie staan, die in de toekomst liggen waarvan 
het nu al twijfelachtig is of deze volledig en tijdig behaald gaan worden?  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Toelichting: Mijn meervoudig gestelde mondelinge vragen over de doelen van de duurzaamheidsvisie 
in samenhang met het wel of niet plaatsen van windmolens in Lansingerland zijn niet beantwoord door 
de wethouder tijdens de commissievergadering van afgelopen woensdag, vandaar deze schriftelijke 
vragen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Wijze van indienen van schriftelijke vragen:   
(zie art. 37 Reglement van orde van de raad). 

 


